
Motie : Bij Verkoop Eneco aandelen ook Rijswijkse 
inwoners betrekken bij het voordeel.

De gemeenteraad in vergadering bijeen op 4-2-2020

Constateerde dat de gemeente Rijswijk bij het verkopen van de 
Eneco aandelen een aanzienlijk hoog bedrag krijgt uitgekeerd. 

Onze fractie van mening is dat de waarde van deze aandelen mede 
tot stand is gekomen gekomen door inbreng van Rijswijkse inwoners.

Verzoekt het College:

Bij verkoop van de aandelen met een voorstel/ voorstellen naar de 
raad te komen, waarin ook besteding opties van de opbrengst staan 
omschreven, die geheel of ten delen als voordeel toekomen aan onze 
Rijswijkse inwoners en gaat over tot orde van de dag.
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